

today 21 22

39th International Dental Show • Cologne • 22-25 September 2021



COVID-19

Die neue Realität nach der Pandemie.
The new normal after the pandemic.

» 5



Planmeca

Firma plant große Übernahme Ende 2021.
Company plans major acquisition at the end of 2021.

» 7



Industry

Die neuesten Produktinformationen aus der Dentalbranche.
The latest product information from the dental sector.

» 8

„Das große Plus des hybriden Events ist die digitale Reichweite über den Messezeitraum hinaus“
“The big plus of the hybrid event is the digital reach well beyond the trade fair period”

Ein Interview mit Koelnmesse Geschäftsführer Oliver Frese.

An interview with Koelnmesse Chief Operating Officer Oliver Frese.

■ Verluste in Millionenhöhe, Absagen von Veranstaltungen und eine komplett neue Strategie – dies sind nur einige Hürden, von denen Oliver Frese berichtet. Er ist Geschäftsführer der Koelnmesse, welche traditionsgemäß für die Organisation und Durchführung der diesjährigen Internationalen Dental-Schau verantwortlich ist. Wie die Veranstaltenden es trotz Coronakrise geschafft haben die Weltleitmesse für die dentale Community, welche als Plattform für Innovationen und Markttrends nachhaltigen Erfolg sichert, auf die Beine zu stellen, erklärte Frese im Interview mit Dental Tribune International.

» 2

■ *Losses in the millions, cancellations of events and a completely new strategy—these are just a few of the hurdles and achievements Oliver Frese reports on. He is the COO of Koelnmesse, which is traditionally responsible for the organisation and implementation of IDS. In an interview with Dental Tribune International, Frese explained how the organisers have managed to get the world's leading trade fair for the dental community off the ground despite the COVID-19 crisis and to ensure its sustainable success as a platform for innovations and market trends.*

» 2



• Oliver Frese ist der Geschäftsführer der Koelnmesse. • *Oliver Frese is the Chief Operating Officer of Koelnmesse. (Image: Koelnmesse)*

People of today



• Heikki Kyöstilä, Planmeca founder and President of Planmeca.

„Diese Partnerschaft wird uns zu einem sehr starken Player im Dentalbereich machen“, kommentierte Kyöstilä die jüngste Vereinbarung zwischen Envista und Planmeca zum Erwerb des Behandlungseinheiten- und Instrumentengeschäfts von KaVo.

“This partnership will make us a very strong player in the dental field,” Kyöstilä commented on the recent agreement between Envista and Planmeca to acquire the KaVo treatment unit and instrument business.

AD

Align Technology verpflichtet sich noch stärker der ganzheitlichen Zahnheilkunde
Align Technology reinforces commitment to comprehensive dentistry

Firma präsentiert digitales Portfolio auf der IDS. *Company showcases digital portfolio at IDS.*



• Markus Sebastian, senior vice President and managing director for the Europe, Middle East and Africa (EMEA) region at Align Technology. (Image: Align Technology)

■ Auf der IDS 2021 präsentiert Align Technology die gesamte Bandbreite seines Portfolios, einschließlich der neuesten Innovationen und digitalen Lösungen. Der Stand des Unternehmens bietet persönlichen und virtuellen Besuchern ein interaktives, hybrides Erlebnis, das neue digitale End-to-End-Workflows für die digitale Kieferorthopädie und Restaurative Zahnheilkunde zeigt.

Zahnärzte aus der ganzen Welt werden mit Align Technology als dem Unternehmen vertraut sein, das das transparente Aligner-System Invisalign, die Intraoralscanner iTero und die CAD/CAM-Software exocad für digitale Kieferorthopädie und Restaurative Zahnheilkunde entwickelt, herstellt und vertreibt.

» 4

■ *At IDS 2021, Align Technology will be showcasing the Align Digital Platform, including the most recent innovations and its digital solutions. The company's exhibition space will provide in-person and virtual visitors with an interactive, hybrid experience that showcases new end-to-end digital workflows for digital orthodontics and restorative dentistry.*

Dental practitioners from around the world will be familiar with Align Technology as the company that designs, manufactures and sells the Invisalign clear aligner system, iTero intra-oral scanners and exocad CAD/CAM software for digital orthodontics and restorative dentistry.

» 4

exocad

MUST SEE IN
COLOGNE.
AT IDS!



IDS 2021
SEPT. 22 - 25, 2021
BOOTH A-020
HALL 3.2

Experience new products, reconnect with partners and imagine the CADabilities with exocad.

Looking forward to seeing you at our newer, bigger and better booth!

exocad.com